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Panie Prezydencie mam pytanie związane z ul Poprzeczną ; od kilku lat po wspólnym porozumieniu mieszkańców z Prezydentem Miasta i
Wydziałem Dróg, ustalono , że droga jest jednokierunkowa, samochody osobowe stoją po prawej stronie drogi, a rowerzyści swobodnie mogą
po tej drodze się poruszać. W tej chwili bez konsultacji i uzgodnień z mieszkańcami proponuje się inne i bardzo niebezpieczne rozwiązanie
poprzez budowę szykan oraz wysepek. Takie rozwiązanie jest nie do przyjęcia dla mieszkańców, gdyż po prostu zniknie wiele miejsc
postojowych dla ich samochodów, a wjazd i wyjazd z posesji na wysokości tych wysepek i szykan będzie wielkim zagrożeniem i utrudnieniem,
jednym słowem droga stanie się bardzo niebezpieczna. Panie Prezydencie trzeba jeszcze brać pod uwagę to , że mieszkańcy wzywają
pogotowie ratunkowe, straż pożarną, przyjeżdża śmieciarka czy zimą pług odśnieżający drogi, co wtedy będzie się działo na tej drodze ?
Bardzo proszę w imieniu Mieszkańców, aby ich prośba, którą wszyscy popierają została wysłuchana i zostało tak jak do tej pory, gdyż to daje
im bezpieczeństwo i spokój.
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